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Zápisnica zo zasadnutia  Rady školy konaného dňa 10. októbra 2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Privítanie členov RŠ a predstavenie nového člena Rady školy 

3. Prerokovanie a schválenie potrebných dokumentov pre nový šk. r. 2024/2025 

4. Informácie od riaditeľky školy týkajúce sa nového šk. r. 2024/2025 

5. Informácie predsedu Rady školy týkajúce sa nového Štatútu Rady školy  

6. Plán stretnutí členov Rady školy na šk. rok 2024/2025 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver  

 

K bodu 1: 

• Zasadnutie Rady školy otvorila jej predsedníčka, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA a vzhľadom 

na počet prítomných členov Rady školy konštatovala, že Rada školy je uznášaniaschopná.  

K bodu 2: 

• Predsedníčka Rady školy privítala členov Rady školy i pozvaného hosťa – RNDr. Vieru 

Beňovú, riaditeľku školy a predstavila nového člena Rady školy – Ing. Emíliu Bošiakovú 

Šestákovú za nepedagogických zamestnancov, ktorá prebrala členstvo za Zuzanu Ondruškovú  

ktorá k 31.7. 2024 ukončila pracovný pomer na základe svojej výpovede. 

K bodu 3: 

• Rada školy jednohlasne (6 hlasov zo šiestich prítomných členov) odporučila zriaďovateľovi 

školy schváliť Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. 

rok 2023/2024, ktorá bola prerokovaná v Pedagogickej rade a následne bez pripomienok 

predložená Rade školy.  

• Schválený Školský poriadok platný na šk. rok 2024/2025 je dostupný na webovej stránke 

školy. S výnimkou ospravedlňovania žiakov neprešiel v porovnaní s minulým školským 

rokom výraznými zmenami.  

K bodu 4: 

• Riaditeľka školy, RNDr. Viera Beňová, predložila členom Rady školy informácie týkajúce sa 

nového šk. roka 2024/2025. V úvode vyzdvihla opodstatnenie Strednej zdravotníckej školy 



v regióne, nakoľko 76% minuloročných absolventov sa uplatnilo v zdravotníctve (VŠ so 

zdravotníckym zameraním, práca v zdravotníckom sektore).  

• V aktuálnom školskom roku škola zaznamenala nárast počtu žiakov v 1. ročníku (v deň 

zasadnutia Rady školy 61 žiakov). Škola je zapojená do rôznych projektov a grantov, napr. 

V4, Erazmus+, Peer review – Kvalita školy.  

• Škola disponuje dostatočným a kvalitným materiálnym vybavením a spolu s dostatočným 

vybavením počtu učební (kmeňové triedy, odborné učebne, telocvičňa) poskytuje podmienky 

na kvalitnú výchovno-vzdelávaciu činnosť. Ale zároveň p. riaditeľka upozornila na fakt,  že 

by boli potrebné ešte nejaké priestory , kde by bolo možné  zariadiť napr. študenskú knižnicu, 

bufet aj  s možnosťou jedálenského kútika, alebo spoločenskú miestnosť pre študentov. Tento 

návrh podporila aj predsedníčka RŠ. 

• Riaditeľka školy, RNDr. Viera Beňová, k téme pedagogického zabezpečenia výučby 

odborných predmetov uviedla, že vedenie školy podniklo a neustále podniká rôzne aktivity 

smerujúce k získaniu nových pedagogických zamestnancov vyučujúcich odborné predmety. 

Ich nedostatok však vníma ako celospoločenský problém zasahujúci všetky zdravotnícke 

školy. Vedenie školy aktuálne garantuje 100% kvalifikovanosť pedagogického personálu 

pôsobiaceho na škole, ako aj dodržanie všetkých limitov delenia žiakov na skupiny podľa 

platných nariadení. 

• Predsedníčka rady školy, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA súhlasila, že je potrebné neustále 

hľadať odborných zamestnancov, ale v prvom rade by škola mala motivovať kmeňových 

zamestnancov, ktorí neustále suplujú chýbajúcich učiteľov odborných predmetov. Motivácia 

s cieľom udržať si týchto zamestnancov na škole nemusí byť len finančné ohodnotenie. 

Zároveň dodala, že vzhľadom na vyťaženosť všetkých pedagogických zamestnancov, by bolo 

vhodné prehodnotiť výšku osobných príplatkov všetkých pedagogických zamestnancov 

Strednej zdravotníckej školy v Prievidzi. Riaditeľka školy, RNDr. Viera Beňová reagovala, že 

pedagogickí zamestnanci školy majú v súčasnosti osobné ohodnotenia (napr. osobitný 

príplatok za vyučovanie odborných predmetov, príplatok za triednictvo, koordinátorstvo, 

preplatenie nadčasových a suplovaných hodín), no vzhľadom na GDPR nemožno hovoriť 

o konkrétnych výškach osobných ohodnotení. Predloženým návrhom p. Pastierikovej sa však 

bude zaoberať.   

• MUDr. Peter Oulehle sa informoval, ako ovplyvňuje Strednú zdravotnícku školu v Prievidzi 

pripravované opatrenie zlučovania stredných škôl. Reagovala riaditeľka školy, RNDr. Viera 

Beňová, že škola nie je v tomto smere ohrozená nízkym počtom žiakov ani nemá informácie, 

že by bola škola uvedená na nejakom relevantnom zozname škôl, ktorých sa zlučovanie týka.  

K bodu 5: 

• Predsedníčka Rady školy, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA navrhla za nového podpredsedu 

i zapisovateľa Rady školy PaedDr. Štefana Hodžu, PhD. namiesto Zuzany Ondruškovej, ktorá 

už nie je zamestnancom školy. PaedDr. Štefan Hodža, PhD. bol zvolený za podpredsedu Rady 

školy jednohlasne. 

• Následne predsedníčka Rady školy, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA predniesla informácie 

týkajúce sa nového Štatútu Rady školy. Z pozície člena Rady školy reagovala Ing. Emília 

Bošiaková Šestáková, ktorá upozornila na niektoré body nového štatútu, ktoré je potrebné 

upraviť v zmysle platnej legislatívy. Riaditeľka školy, RNDr. Viera Beňová konkrétne 

upozornila na porušenia Zákona č. 596/2003 v bodoch týkajúcich sa výberového konania na 

miesto riaditeľa školy. Po prerokovaní v Rade školy sa prítomní členovia jednohlasne dohodli 

na zapracovaní týchto pripomienok do nového Štatútu Rady školy a až po zapracovaní týchto 

pripomienok ku jeho schváleniu.    



K bodu 6: 

• Predsedníčka Rady školy, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA informovala prítomných členov 

o nasledujúcich predbežných termínoch stretnutí.  

K bodom 7 – 9: 

• Rôzne a Diskusia prebehli v rámci predchádzajúcich bodov.  

K bodu 8:  

• Predsedníčka Rady školy, PhDr. Iveta Pastieriková, MBA poďakovala všetkým prítomným 

členom i pozvanému hosťovi za účasť, podnetnú diskusiu a pochopenie.  

 

 

Zapisovateľ:  PaedDr. Štefan Hodža, PhD. 

 

 

 

    

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

          PhDr. Iveta Pastieriková, MBA 

                           predsedníčka Rady školy 

 

 


